
 

 

مول رد سي فيفالي كلاس ك تفتتح جواهر السعودية الشركة  

 

 2018 رابع عشر من أغسطسال في الي كلاسكف لمعرض افتتاحها عن أن تعلن جواهر السعودية شركةال سري

روبيرتو  ذائع الصيت من علامة المصمم الإيطالي "فالي كلاسك" وتنشق العلامة التجارية .مول رد سي في

 وتصميمها بطرق  ية والنسائيةالرجال الشهيرة على كلٍ من الأزياءهذه العلامة التجارية  تركيزينصب  ،فاليك

 .ومبتكرةجريئة 

 

م معرض كفالي كلاس بعناية فائقة في ما  الرخامية في  أرضيتهتحتوي  مربعاً، مترًا 143ته تبلغ مساحصُم ِّ

بالمرايا والأثاث المخملي وطاولات العرض  مقدمة على أنماط نمرية باللونين الأبيض والأسود، ويتزينال

فالي عارض لكفالي كلاس، أحدثها معرض كح عدة مكما سبق للشركة السعودية جواهر افتتا الزجاجية الجميلة.

 كلاس في الياسمين مول.

 

 الكرة ميدان جنوب عبدالعزيز الملك طريق غربالضاحية الشمالية من مدينة جدة، في  مول رد سييقع 

ته مساحوتبلغ ويتميز بتوفيره لخدمة الواي فاي المجانية لتزويد العميل برحلة عصرية مرنة،  .الأرضية

 ا مربعاً. مترً  242.200

 

 

 

 

 



 

 
العمل ساعات  

 مساءً  عشرة الحادية وحتى صباحًا العاشرة من :الخميس – السبت

مساءً  عشرة الحادية وحتى مساءً  والنصف الرابعة من: الجمعة  

 الموقع

  بانوراما مول

التخصصي شارع  

 الرياض

 +٥٠٣٥ ٢٨١ ١١ ٩٦٦ 

 +٠٩٠٥ ٨٧٧ ٥٥ ٩٦٦ 

 النخيل مول

العزيز عبد بن سعود الإمام طريق  

 الرياض

 +٧٨٤٤ ٦٥٥ ٥٥ ٩٦٦ 

 الياسمين مول

الاجواد شارع  

 جدة

 +٩٢٥٢ ٦٢٨ ١٢ ٩٦٦ 

 رد سي مول

العزيز عبد الملك شارع  

 جدة

 +٦٠٠٦ ٢٣٦ ١٢ ٩٦٦ 

 

جواهر السعودية الشركة  
88942 البريد صندوق  
11672 الرياض  
السعودية العربية المملكة  

+966 11 444 444 0 



 

 
 

Saudi Jawahir opens Cavalli Class boutique in Red Sea Mall 
 
 
Saudi Jawahir happily announces the opening of Cavalli Class boutique on the 14th of August 2018 

in Red Sea Mall. Cavalli Class is one of the famous Italian brand Roberto Cavalli’s lines, which is 

named after its founder the brilliant designer. Cavalli Class takes a bolder approach with 

innovative designs for everyone; men and women. 

 

The boutique is 143 square meters, elegantly designed to reflect the beauty and sophistication of 

the showcased apparel. The marble floors’ front is enhanced by tiger-patterned spots in black and 

white, along with velvet furniture and charming glass tables. This isn’t the first Cavalli Class 

boutique Saudi Jawahir has opened; just recently, another boutique was opened in AlYasmeen 

Mall. 

 

Red Sea Mall is located in the northern suburb of Jeddah, on the western side of King Abdulaziz Road 

between King Abdulaziz International Airport and Red Sea coast. The mall provides free Wi Fi for a modern 

comfortable experience. It is approximately 242,200 square meters of built area. 

 

 

 

  



 

Opening Hours 

Saturday-Thursday: 10 am – 11 pm 

Friday: 4:30 pm – 11 pm 

 

Store Locations 

Panorama Mall 

Takhasusi St. 

Riyadh 

 +966 11 281 5035 

 +966 55 877 0905 

Al-Nakheel Mall 

Al Imam Saud Ibn Abdul Aziz Rd. 

Riyadh 

 +966 55 655 7844 

AlYasmin Mall 

Al Ajawad St. 

Jeddah 

+966 12 628 9252 

Red Sea Mall 

King Abdulaziz Rd 

Jeddah 

+966 12 236 6006 

 

Saudi Jawahir Trading Ltd 
P.O.Box 88942 
Riyadh 11672 
Saudi Arabia 
+966 11 444 444 0 
 

 

 



 

    


